
ZAPISNIK 

sa 7. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo održane dana 18. 

travnja 2019. godine u 10:00 sati u uredu načelnika Općine Lastovo. 

Nazočni vijećnici: Leo Katić, Eduard Bačko, Željko Kurta (napustio sjednicu u 10:50), Lucijana 

Barbić, Milka Mihoč, Adela Nikolić Šarić, Meri Glumac i Bruna Đuković. 

Odsutni vijećnici: Ivana MarčetaFrlan. 

Ostali nazočni: Bruna Rizvanović. 

Leo Katić, predsjednik Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo, otvorio je 

sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici nazočno osam vijećnika i da Vijeće 

može pravovaljano odlučivati, pa je predložio slijedeći  

DNEVNI RED 

1. Zapisnici sa 06. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo 

2. Javni poziv za manifestacije 

3. Natječaj za informatora 

4. Priprema turističke sezone 

5. Razno na prijedlog vijećnika 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno usvojen Dnevni red. 

RAD PO USVOJENOM DNEVNOM REDU 

TOČKA 1. ZAPISNICI SA 06. SJEDNICE TURISTIČKOG VIJEĆA TURISTIČKE ZAJEDNICE OPĆINE 

LASTOVO 

Predsjednik Leo Katić upitao je članove imaju li primjedbe na Zapisnik sa 06. sjednice. Kako 

nitko nije imao ništa za dodati, zaključio je prvu točku i stavio na glasanje. Točka 1. je 

jednoglasno usvojena. 

TOČKA 2. JAVNI POZIV ZA MANIFESTACIJE 



Leo Katić je dao riječ direktorici koja je objasnila kako je u financijskom planu određeno 

40.000,00 kn za manifestacije i kako bi trebalo odrediti rok za prijavu. Predložila je da to 

bude do kraja svibnja zbog organizacije, te napomenula da bi trebalo voditi računa da se 

datumi različitih manifestacija ne preklapaju. Leo Katić se složio, rekao je da nemamo što 

odgađati te da se što prije pristupi objavljivanju natječaja i da se svi zainteresirani mogu javiti 

u ured Turističke zajednice kako bi uskladili datume. Adela Šarić Nikolić je utvrdila da se već 

znaju datumi manifestacija od Lastovo Trail, LUZ festivala i Lastovo otok glazbe pa se prema 

tome treba prilagoditi. Eduard Bačko je napomenuo kako tijekom ljetne sezone bude dosta 

filmskih večeri, barem dva puta tjedno pa bi trebalo vidjeti kada su odredili datume. Leo 

Katić je spomenuo preklapanje od prošle sezone koje se dogodilo tri puta i iznenadio se zbog 

velikog interesa za kino i svjestan je da se možda neka preklapanja neće moći izbjeći, ali da bi 

trebalo nastojati.Bruna Rizvanović se obvezala kontaktirati udrugu Dobre Dobričević da 

provjeri datume za kino i nakon toga će sastaviti kalendar sa dosada poznatim datumima. 

Meri Glumac je rekla kako je u Ublima prošle godine bilo jedno prikazivanje filma i to u 

sklopu LUZ festivala te je predložila da, u skladu s mogućnostima organizatora, ove godine 

bude više večeri. Leo Katić je zaključio da treba iskoordinirati sve institucije i napraviti 

kalendar te ubacivati ostale te da rok bude najmanje 15 dana i da se objavi što prije. Adela 

Šarić Nikolić je upitala hoće li se tiskati program Kulturnog ljeta ili će biti samo na stranicama 

TZ-a i društvenim mrežama. Leo Katić je rekao kako se program tiskao samo dvije godine i 

kako je program podložan promjenama. Eduard Bačko je potvrdio i rekao kako bi bilo bolje 

tiskati jedan mjesec pa onda drugi jer uvijek dođe do promjena, ali ako je program objavljen 

na stranicama i obješen na oglasnim pločama za predstojeći tjedan smatra da je nepotrebno 

radit plakat za cijelo ljeto kako bi se izbjegle neugodnosti zbog promjene datuma ili 

neodržavanja napisanih manifestacija. Bruna Đuković se složila i rekla da se, uz sve što su 

naveli, svaka manifestacija posebno objavljuje par dana ranije. Meri Glumac je za to da se 

Poziv objavi što prije kako bi trajao duže. Milka Mihoč je upitala hoće li se na Pjevoru 

organizirati nekakvo događanje kao što je to nekad bila tradicija, a zadnjih godina izostaje. 

Eduard Bačko je rekao da je to dobra volja ugostitelja iz Pjevora i ako se nađe zajednički jezik 

može se postići dogovor i da na to ne može nitko utjecati nego samo četvero ugostitelja sa 

Pjevora. Lucijana Barbić je pozvala da se navedeni ugostitelji jave na natječaj za manifestacije 

koji će se objaviti. Adela Šarić Nikolić je dodala kako će u tom slučaju trebati organizirati i 

zatvaranje za promet ceste na Pjevoru, na što je Eduard Bačko rekao da do sada nisu imali 



problem s tim. Leo Katić je rekao da treba kontaktirati i obavijestiti ugostitelje na Pjevoru i 

kako je odluka na njima ako se dogovore. Adela Šarić Nikolić je rekla kako onda ne bi trebalo 

žuriti s natječajem i objaviti ga nakon Uskrsa, na što je Bruna Rizvanović rekla da natječaj 

može trajati i 20 dana. Leo Katić je zaključio da se po pripremi raspiše Javni poziv, da on 

može trajati i do 15.05. pa ćemo znati na čemu smo i kako stvari stoje. Eduard Bačko je 

predložio kako bi trebalo u rujnu organizirati nekoliko manifestacija jer, po prošlogodišnjem 

iskustvu, u rujnu je još uvijek lijepo vrijeme i ima dosta gostiju pa bi folklor mogao nastupati 

u sklopu neke manifestacije koju može organizirati Park prirode ili klape. Meri Glumac je 

istaknula kako ni na Pasaduru nema manifestacija i kako folklor može plesati i tamo, na što je 

Eduard Bačko rekao kako želi privući goste, a tako i nautičare, da dođu u mjesto Lastovo i 

gledaju nastup folklora ispred župne crkve. Meri Glumac smatra da nautičari ne dolaze u Selo 

zbog neinformiranosti o manifestacijama i neadekvatne organiziranosti. Milka Mihoč je rekla 

kako bi trebalo malo više oglašavati manifestacije. Željko Kurta je rekao da se na vrijeme 

trebaju staviti plakati jer ima oglasna ploča ispred hotela koju ljudi gledaju i smatra kako ljudi 

koji dolaze na Lastovo žele vidjet Selo i zainteresirani su za povijest i kulturu otoka, pa bi 

trebalo staviti obavijest na oglasnoj ploči nekoliko dana prije manifestacije jer nije dovoljno 

da se informiraju samo na recepciji i trebala bi na obavijesti biti atraktivnija slika da čovjeka 

privuče da pogleda obavijest. Adela Šarić Nikolić je upitala što je s manifestacijom Dolazak 

kneza, na što je Leo Katić odgovorio da je problem učesnika i da ne može odgovoriti precizno 

sada, ali da će znati za petnaestak dana detaljnije i da ovisi o pojedincima. Bruna Rizvanović 

je predložila da se, u svrhu usklađivanja datuma manifestacija i programa, prije objave 

natječaja objavi poziv za iskaz interesa i kada se zainteresirani jave na njega da se dogovore 

datumi i detalji pa da se spremni jave na natječaj na koji se, naravno, mogu javiti i oni koji 

nisu prethodno iskazali interes. Leo Katić je zaključio da se na stranicama TZ-a objavi Javni 

poziv za iskaz interesa do kraja travnja i nakon toga do 20. svibnja da traje Javni poziv za 

manifestacije i onda ćemo znati s čime raspolažemo. Milka Mihoč je dodala da se obavijest 

stavi na više mjesta kako bi svi bili informirani. Leo Katić je upitao da li još netko ima nešto za 

dodati i stavio točku 2. na glasanje. Točka 2. je jednoglasno usvojena. 

 

TOČKA 3. NATJEČAJ ZA INFORMATORA 

Leo Katić je dao riječ Bruni Rizvanović koja je utvrdila kako je prema financijskom planu za 

financiranje sezonskog rada (3 mjeseca) informatora u TZ-u određeno 11.815,23 kn i kako bi 



u konačnici mjesečna neto plaća bila oko 2.700,00 kuna, a prema Zakonu, minimalna bruto 

plaća za 2019. godinu je 3.750,00 što je neto 3.000,00 kn (ukupan trošak za poslodavca je 

13.106,25 kn što je za 1.291,02 više od planiranog). Smatra kako je i to mali iznos za sezonski 

rad i prema iskustvu od prošle godine pretpostavlja da se nitko neće javiti ni ove godine pa, 

ako se vijeće slaže, da minimum neto plaće bude barem 3.500,00 kn. Tada bi mjesečni trošak 

poslodavca bio 5.096,88 kn što ukupno za 3 mjeseca iznosi 15.290,64 kn i za 3.475,41 kn je 

više od planiranog. Predložila je i drugu opciju: da se sezonac uzme na 2 mjeseca na mjesečni 

neto 3.800,00 (maksimalni iznos koji je neoporeziv) čime bi mjesečni trošak poslodavca bio 

5.533,75 kn što bi ulazilo u planirana sredstva (747,73 kn manje od planiranog). Milka Mihoč 

se slaže s drugom opcijom jer smatra da u lipnju informator nije potreban i da je dva mjeseca 

dovoljno. Bruna Đuković smatra da je dva mjeseca kratko i da bi trebalo odrediti barem tri 

mjeseca. Bruna Rizvanović je objasnila da u slučaju da bude potrebe za djelatnikom i u rujnu 

da se ugovor može produžiti. Bruna Đuković je rekla kako su prošle godine djelatnici Parka 

pokrivali drugu smjenu, a ove godine će to biti teško jer u razgovoru s prošlogodišnjim 

sezoncima predviđaju da će se malo njih javiti na natječaj te u naplati imaju manjak tako da 

će djelatnici biti preraspoređeni jer im je prioritet naplata, ali još ne može ništa definitivno 

reći jer natječaj nije završio. Info pult u Ublima će morati radit cijeli dan. Milka Mihoč smatra 

da ured TZ-a može biti otvoren u srpnju i kolovozu cijeli dan, ali u lipnju ne mora. Meri 

Glumac kaže da ako budemo htjeli pravi turizam netko bi trebao biti u uredu i u svibnju, ali 

svjesna je da sada nemamo financijskog pokrića premda je ured TZ-a nekad bio atraktivno 

mjesto i trebalo bi to vratiti. Bruna Rizvanović je rekla da će vidjeti koji srednjoškolci koji idu 

u turističku školu imaju obavezu prakse pa će ih kontaktirati ako žele vršiti praksu u redu TZ-

a. Milka Mihoč je predložila da se tijekom lipnja radi dvokratno, ali smatra da u lipnju nije 

potrebno 2 osobe. Meri Glumac je rekla kako želimo da napreduje turizam i kako je 

informacija ljudima bitna jer bez informacije možemo svi zatvorit vrata. Leo Katić kaže da bi 

on išao na tri mjeseca i to od 20. lipnja pa do rujna i da bude neto 3.500,00 kn. Eduard Bačko 

je upitao možemo li izaći van planiranih financija i podizati plaću. Bruna Rizvanović je 

odgovorila da se može raditi rebalans, na što je Adela Šarić Nikolić rekla da možemo to 

napraviti na uštrb nečega drugog, na primjer manifestacija. Eduard Bačko je rekao ako je 

neto 3.800,00 kn i ako možemo osigurati 5.000,00 kn više da idemo na tu opciju. Leo Katić je 

rekao da ne možemo baš tako jer nije ovo trgovina i da moramo održavat sustav, jer 

nemamo te pare. Zato je mislio da bude stimulirajuće rad od 3 mjeseca a ne dva, a da 



istovremeno pokrijemo i šesti i deveti mjesec. Adela Šarić Nikolić je upitala ukoliko je javi 

netko tko nije iz sela, hoće li mu se platiti putni troškovi jer to je automatski 1.000,00 kn više. 

Leo Katić je utvrdio da po Ugovoru djelatnik ima pravo na putne troškove. I predlaže da 

idemo na tri mjeseca, a ako se nitko ne javi po isteku možemo promijeniti odluku. Što se tiče 

financija, neka bude neto 3.800,00 kn i vidi osigurana sredstva od povećanih prihoda. Rok za 

natječaj neka bude do 15. svibnja, da bude vremena ponoviti s drugačijom odlukom. 

Predlaže zaključak za poslove informatora: da bude zaposlen na tri mjeseca od 20. lipnja sa 

netom od 3.800,00 kn. Rok za natječaj da bude do 15. svibnja. Zaključak je jednoglasno 

usvojen. 

TOČKA 4. PRIPREMA TURISTIČKE SEZONE 

Bruna Rizvanović je pokazala ponudu od firme Prvi treptač za novu ploču sa kartom Lastova 

koja se nalazi na Pjevoru u iznosu od 1.725,00 (PDV uključen) i to obuhvaća konstrukciju, 

grafičku pripremu i ploču. Pokazala je sliku slične konstrukcije koju je dobila od iste firme. 

Adela Šarić Nikolić je upitala da li se može samo folija naručiti i nalijepiti na već postojeću 

ploču. Eduard Bačko je rekao da ako se dogovorimo za staru konstrukciju treba je iskopat iz 

sadašnjeg postolja, premjestit je i nalijepiti novu naljepnicu na nju. Bruna Đuković je 

primijetila da je po njenom iskustvu grafička priprema prejeftina i da se vjerojatno radi o 

greški pa da provjerimo, jer je Park platio oko 1.500,00 kn dobru foliju koja je otpornija. 

Bruna Rizvanović je rekla da je moguće, ali i da je zajedno s upitom za ponudu poslala sliku 

stare ploče i rekla da na temelju toga sastave posebno ponudu za grafičku pripremu, 

posebno za ploču i posebno za konstrukciju te je dobila ovako kako piše na ponudi. Također, 

rekla je da je upitna lokacija nove ploče, pa je predložila nekoliko lokacija na Pjevoru (zeleni 

kut poviše stalaka za bicikle, lijevi zid Hrvatske pošte, dvije lokacije na platou ispred 

Studenca). Dodala je i da stalke za bicikle treba učvrstiti na određeno mjesto koje Komunalac 

odredi jer sada mogu biti opasnost za djecu ako se prevrnu. Meri Glumac je rekla da je ista 

stvar i na Pontinu od Mihajla jer su otpale vide. Adela Šarić Nikolić je rekla da treba voditi 

računa da stalci ne budu ispod ploče kako ne bi zaklanjali pristup ploči. Bruna Rizvanović je 

predložila zid Pošte kao najbolje mjesto jer je u blizini (kraj ureda TZ-a) i plan mjesta Lastova, 

ali zna da bi mogao biti problem privatnog zida i kamere pa predlaže da se uputi službeni 

dopis od strane Načelnika prema Pošti. U tom slučaju bi ploča bila bez konstrukcije, direktno 

pričvršćena za zid. Leo Katić je obećao da će to napisati iako unaprijed sumnja u 



pozitivanodgovor. Adela Šarić Nikolić je upitala zašto stalci za bicikle nisu ispred Pošte kao 

što su prije bili. Lucijana Barbić je rekla da je to iz razloga što je postavljen novi kamen na 

podu i da se izbjegne prljanje. Meri Glumac smatra da bi najbolje mjesto za bicikle bilo u 

blizini autobusne stanice. Leo Katić je rekao da bicikle ne mogu biti ispred pošte jer Pošta ne 

dopušta da se na toj površini drže bicikle i tu je kamera ispod koje ne može biti drugih 

pravnih osoba. Bio je i protiv klupe koja se nalazi sada ispred Pošte. Bruna Rizvanović je rekla 

da je ionako planirala prebaciti klupu na mjesto gdje je stajala prošle godine, a to je ispred 

ureda TZ-a. Leo Katić je rekao kako treba naći rješenje za stalak za bicikle, na primjer da se 

spusti ispod zidića gdje nikome ne smeta. Sljedeći prijedlog je bio da ploča ide na betonski 

plato ispred Studenca. Leo Katić je zaključio da ako ploča ne ide na Poštu da se postavi 

između dvije arle ispred Studenca. Adela Š. N. je upitala da s obzirom da će se moći prošetati 

oko ploče, hoće li i sa stražnje strane biti nešto. Eduard Bačko smatra da je bi bio nepotreban 

trošak s obzirom da je ta strana vidljiva jako malom broju ljudi. Milka Mihoč smatra da je 

navedena lokacijabolja nego na zidu od Pošte. Meri Glumac predlaže i da se klupice koje se 

nalaze na tom prostoru rasporede u skladu s pločom. Zaključeno je da ukoliko ploča ne ide 

na Poštu, da se stavi ispred Studenca. 

Bruna Rizvanović je prisutnima pokazala ponudu od tvrtke Dalmacijapapir za 2000 komada 

brošure „Lastovo – otok kristalnih zvijezda“ koja se ne razlikuje od prošlogodišnje i iznosi 

7.950,00 kn + PDV. Brošura je ažurirana u dijelu Žute stranice. Zaključeno je da se prihvati 

ponuda. 

Također, predstavila je ponudu za biciklistički zemljovid za 20 blokova čija cijena je veća za 

600,00 kn (2.298,00 + PDV). Kvaliteta se nije izmijenila. Iako je dostavljena ponuda za 30 

blokova koja je bez PDV-a veća za 500 kuna, predložila je da se uzme prva ponuda jer smatra 

da za sljedeću godinu može pronaći povoljnije i prihvatljivije rješenje za turistički zemljovid 

na kojem će biti ucrtane i biciklističke karte. Eduard Bačko je upitao da li su ažurirane nove 

šumske staze na što je Bruna Đuković odgovorila da je za ažuriranje potreban dolazak HGSS-

a. Usuglašeno je da se uzme ponuda od 20 blokova. 

Bruna Rizvanović je obavijestila članove Vijeća da se Ivana Marčeta Frlan ispričala što zbog 

obaveza neće biti u mogućnosti organizirati pravno savjetovalište za iznajmljivače do kraja 

sezone. Također, predstavila im je dvije ponude s detaljima: od Ecobnb-a i Interliga. Adela Š. 



N. smatra da je važno da Turistička zajednica iznajmljivačima dovede ljude koji će ih upoznati 

s novostima u zakonima i kako bi bilo bolje odabrati ponudu od Interliga s čime se složio i 

Eduard Bačko. Meri Glumac je dodala da iznajmljivanje treba donijeti na standard koji 

promiče Ecobnb. Bruna Rizvanović je rekla kako se raspitala o dojmovima kod drugih kolega 

u turističkim zajednicama koji su financirali ovakva predavanja i svi su bili oduševljeni 

Interligom. Meri Glumac se složila kako naše iznajmljivače treba educirati i da u temama 

Interliga imaju informiranje o propisima i zakonima. Bruna Rizvanović je istaknula kako 

prepreku vidi u tome što iznos za ovakav trošak (oko 5.000,00 kn s PDV-om, dnevnicama, 

troškovima smještaja i putovanja) nije planiran na što Leo Katić odgovorio da to nije problem 

i da treba pokušati napraviti nešto jer smo odlučili da želimo edukaciju. Meri Glumac je 

predložila da radionica bude navečer i da se pošalju mailovi iznajmljivačima sa fotografijama 

i obavijest. 

Bruna Rizvanović je dobila dvije ponude od Google Street View partnera (Uživo.Hr i 

Smokvina Travel) za snimanje ulica i objekata te objavljivanju na Google mapi. Nakon što su 

predstavljene ponude Bruna Rizvanović je upitala tko bi na kraju financirao ovaj projekt, a 

Leo Katić je rekao da se ništa neće moći napraviti ako se ne udruže Turistička zajednica, 

Općina i Park prirode kao najvažnije institucije. Adelu Šarić Nikolić zanima da li se ažuriraju 

podaci kasnije, na što je Leo Katić odgovorio da je to snimanje postojećeg stanja ulica. Bruna 

Rizvanović je obavijestila da uz osnovnu ponudu postoji mogućnost da iznajmljivač plati 

privatno snimanje panorama kojom će reklamirati svoj objekt (cca 200 kn po panorami). Leo 

Katić je rekao da ukoliko ovakvu priču prihvatimo da vidimo zainteresiranost drugih 

institucija npr. Park jer će tu biti i sidrišta, a nositelj da bude TZ kao koordinator. Bruna 

Rizvanović smatra da ovoliki iznos treba planirati unaprijed. Leo Katić smatra da povratnu 

informaciju treba dobiti u roku petnaest dana u smislu financiranja i ako se slažu trebalo bi 

potpisati sporazum. Leo Katić predlaže da glavni akteri budu Turistička, Općina, Park i Hotel.  

Za čišćenje uvala Bruna Đuković je rekla da su sljedeći tjedan planirane 2 akcije: Jurjeva Luka 

i Zaklopatica/Mihajla koje bi Park napravio zajedno sa KUD-om po Javnom pozivu za 

manifestacije, a za buduće akcije ne može reći točno kada bi bile jer ovisi o broju raspoloživih 

djelatnika. Lucijana Barbić je dala primjedbu da nije u redu da se takve akcije organiziraju 

same bez dogovora na što je Bruna Đuković rekla da se do sada čekao odgovor KUD-a i 

sljedeći korak je bio obavijestiti Komunalac o potrebi za kontejnerima. Leo Katić je upitao da 



li su 23. i 24.4. precizirani, na što je Bruna Đuković odgovorila da bi u utorak akcija bila kroz 

jutro, a u srijedu poslijepodne. Lucijana Barbić je upitala što će obuhvaćati čišćenje, Bruna 

Đuković je odgovorila da se to odnosi na okoliš i obalu, morske nanose, ne podmorje.  Milka 

Mihoč smatra da je Zaklopatica previše zakrčena za akciju čišćenja s čime se Leo Katić složio. 

Bruna Đuković je rekla da se lokacija može promijeniti i da se u tom slučaju može odrediti 

Mihajla i Lučica. Adela Š. N. je predložila da se akcija onda produži na Pasadur u slučaju da se 

u jedan dan ne završi s čišćenjem Jurjeve pa se može lako preselit na Pasadur. Bruna Đuković 

je prihvatila to rješenje. Bruna Rizvanović  je rekla da su akcije čišćenja potrebne i u drugim 

uvalama i da će se one održati u dogovoru s Parkom i Komunalcem te iznajmljivačima koji 

žive u tim uvalama i tko bude htio još sudjelovati. Meri Glumac predlaže da se za datume 

akcija dogovori barem tjedan prije akcije. Bruna Rizvanović smatra da bi bilo dobro da 

svatko pošalje barem dva djelatnika i da budu 2-3 sata, te je na primjeru akcije na kojoj je 

sudjelovala prije 2 godine pozvala da se ne ponove greške tj. da se na vrijeme informiraju svi. 

Lucijana Barbić je upitala što se očekuje od Komunalca u tim akcijama jer do sada je bio 

zadatak da skupi prikupljeno smeće. I da se možemo dogovarat ubuduće. Leo Katić je upitao 

da li je čišćenje samo skupljanje smeća ili to obuhvaća košenje na što je Bruna Đuković rekla 

da je to samo skupljanje smeća. Leo Katić je zaključio da u tom slučaju Komunalac nema tu 

što raditi jer da je ovo doba kad trava najbrže raste i da u ovim akcijama ne treba forsirati da 

budu čistači od Komunalca nego da se odradi posao u smislu odvoza smeća, a da čistači 

riješe zarasle površine koje sada rade. Adela Šarić je dodala da je u prošlim akcijama dolazio 

Ivica Šutić sa kosilicom, a sa pilama su sudjelovali djelatnici Parka. Bruna Rizvanović je upitala 

da li može još jedan djelatnik Komunalca sudjelovati u dobrovoljnoj akciji čišćenja, ukoliko to 

ne remeti njihov redovni raspored, na što je Lucijana Barbić rekla da to zasada ne može 

odgovoriti nego u trenutku kada se bude dogovarala akcija iz razloga što zbog povoljnih 

vremenskih uvjeta površine brzo zarastaju i velika je potreba za djelatnicima ponajprije za 

košnju i zbog toga će znati kada se sve dogovorimo. 

Bruna Rizvanović je spomenula i akciju čišćenja podmorja u dogovoru s Četvrtom gardijskom 

brigadom. Meri Glumac je rekla kako je prošle godine bio nekakav nesporazum i ne zna što 

se dogodilo. Bruna Đuković je rekla da su se prošle godine dogovarale dvije akcije i to jedna u 

rujnu pa je iznenada bila predložena i ova, a s obzirom na troškove pojedine akcije bilo je 

nemoguće održati obe. Meri Glumac nije shvatila tko je financirao jer je trebala TZ, a na kraju 



ispada da je Park financirao i ti ljudi nisu došli i sad je akcija financirana s obe strane. I kako 

ovaj put ti ljudi dolaze, a s njima i televizija, trebalo bi se dogovoriti bolje. Leo Katić je upitao 

da li je Park takvu akciju planirao i ove godine na što je dobio potvrdan odgovor i to u rujnu. 

Što se tiče lokacija za postavljanje 4 sidra, Leo Katić je upoznao prisutne s prijedlogom 

mikrolokacija gdje bi se oni mogli postaviti. Radi se o jednoj lokaciji na kosini/parkingu kraj 

mosta (sa strane od hotela) na Pasaduru. U Skrivenoj Luci je bilo predloženo postavljanje 

sidra na žalu u dnu uvale koje je privatno zemljište i smatra da efekt nije neki i bolje bi bilo na 

ulazu u Skrivenu Luku, na potezu od autobusne stanice prema ploči koju je postavio Park 

kako bi ga vidjeli svi. Lucijana Barbić je predložila da bude postavljeno na okuci kraj kućice od 

Parka. Leo Katić je rekao da ukoliko ni jedan od ovih prijedloga ne bude prihvaćen da je 

najlogičnije da bude kraj info pulta od Parka koji je otvoren i da se očitovao za prostor od 

info pulta. Eduard Bačko predlaže da se sidro ukomponira sa tablom na ulazu u uvalu. Za 

lokaciju u Ublima predložen je prostor kraj bazilike s time da bi trebalo obnoviti ploču kraj 

bazilike koja je puna ružine i treba staviti novu sa istim tekstom koji su odobrili konzervatori. 

Leo Katić je obavijestio da se narednih dana planira čišćenje tog prostora i zabraniti 

odlaganje barki te će se postaviti zabrana ulaska vozila u kontekstu gradske rampe (naopačke 

slovo u) i tako će se omogućiti parkiranje na tamponu u blizini. Također, očistit će se prostor 

ispred DVD-a koji je uredio svoj objekt, i prostor prema iskopinama. Općina neće stvarati 

nikakve probleme u vezi sa prostorom za sidra i ove lokacije su određene u skladu sa 

Zakonom koji određuje pojedine površine koje načelnici mogu ustupati za javne sadržaje i ne 

mora se plaćati naknada za korištenje, a kako je to turistički sadržaj treba donijeti odluku o 

korištenju bez naknade. Eduard Bačko smatra da osim postavljanja samog sidra treba urediti 

postolje ili ogradu oko sidra. Lokacija određena za postavljanje sidra u Zaklopatici je na 

površini vrta gdje je ploča od Parka da se međusobno ne zaklanjaju. 

Bruna Rizvanović je izvijestila o radovima u turističkom uredu: gletovanje, bojanje zidova, 

sređivanje i uklanjanje nepotrebnih kabela i postavljanje lajsni. Predložila je da se za 

predstojeću sezonu kupe uniforme za djelatnike ureda u smislu majica sa logom turističke 

zajednice (2 kom po djelatniku), na što su članovi rekli da su nekada i bile majice i da je to u 

redu. Ostali radovi koji se trebaju još obaviti su graviranje podataka o amfori, rupe u stolu za 

sakrivanje kabela, sobno bilje i tanka plutena površina u izlogu gdje se postavljaju obavijesti 

jer je sadašnja površina prljava od ljepila i jako je teško ukloniti ostalo ljepilo. Što se tiče 



prodavanja zemljovida u uredu, po zakonu se ne smije prodavati promidžbeni materijal TZ-a 

u uredu. Meri Glumac je rekla da se treba provjeriti mogućnost prodavanja preko njezine 

agencije. 

Bruna Rizvanović je upoznala prisutne sa projektom ROKOTOK i zamolila na suradnju oko 

organizacije u vidu dočeka, smještaja i predavanja koje će gospodin Domagoj održati, ali o 

svemu bi se dogovorili kada bude preciziran datum i detalji posjete (između 10. i 15. srpnja). 

Bruna Rizvanović je upozorila na problem stavljanja barki na javne površine u Ublima i 

Zaklopatici koje nagrđuju izgled mjesta, i upitala što bi se moglo napraviti po ovom pitanju. 

Milka Mihoč je rekla da bi trebalo odrediti 15.5. kao datum da sve barke budu uklonjene s tih 

površina. Adela Š. N. smatra da ove javne površine ne smiju biti mjesto gdje se radi 

održavanje plovila. Leo Katić predlaže da se pošalje vlasnicima da se u određenom roku 

maknu plovila sa te površine. Bruna Rizvanović je upitala može li se donijeti odluka koja će 

ubuduće zabranjivati držanje plovila nakon 1. svibnja, na što je Leo Katić odgovorio da 

Turističko vijeće napiše zahtjev Općinskom vijeću i na temelju toga se može donijeti odluka. 

Lucijana Barbić je napomenula kako je za ta plovila bio određen prostor kraj Komunalca. Leo 

Katić je rekao da će se uskoro zaposliti komunalni redar i da pročelnica raspisuje natječaj i da 

vjeruje da ćemo do ljeta imati novog komunalnog redara i tada će se moći naplaćivati kazne. 

Do tada će se moći poslati obavijest da uklone. 

Bruna Rizvanović je podsjetila i na problem parkinga na Pjevoru koji je tijekom ljetne sezone 

zakrčen i zaustavlja se promet zbog nepropisnog parkiranja od zgrade prema autobusnoj 

stanici. U neposrednoj blizini, uz cestu prema školi, kraj palmi, nalazi se šahta oko koje su 

ostali komadi betona na što je Lucijana Barbić rekla da će se moći dignuti već sutra ili u roku 

tri dana i da je tako ostalo iz razloga što se trebalo osušiti petnaestak dana a beton je 

upozoravao vozila, pogotovo autobus, da ne nagaze na friški beton. 

Eduard bačko je predložio da se oslika zid koji se nalazi uz cestu prema Lučici, uz parking kraj 

crkve na Pjevoru, jer je to ulaz s morske strane u mjesto Latovo. Kada budu festivali, raspitati 

se ima li dobrovoljaca, kupiti materijal i oslikati betonski zid. Meri Glumac pretpostavlja da za 

to treba dozvola, a Leo Katić daje slobodne ruke da se oslika.  



Bruna Rizvanović je predložila da na Soznju gdje je odmorište i vidikovac, uz kameni parapet 

na betonskom zidiću bude natpis Lastova izrađen od kamena kako bi, po uzoru na turistički 

najposjećenije destinacije, slike na ovom mjestu imale navedeni detalj. Leo Katić kaže da bi 

to najjednostavnije bilo napraviti od „siporeksa“ kroz koji se probije šipka da ga drži, preko 

njega se oblijepi mrežica i lijepilo od pločica i onda se dobije dio koji se kasnije može obojati 

jer je komplicirano raditi slova od betona i slaže se u tom dijelu da se tu postavi takav natpis. 

TOČKA 5. RAZNO NA PRIJEDLOG VIJEĆNIKA 

Leo Katić se osvrnuo na natpis na skretanju za Zaklopaticu koji se slomio i bila se napravila 

nova ploča. Milka Mihoč se nadovezala da je ta ploča u autu od Ivana Čihoratića i da se treba 

postaviti, ali je problem što su njene dimenzije veće od prethodne. Leo Katić je rekao da mu 

se ploča dostavi i da će se on pobrinuti da se pričvrsti na za to predviđeno mjesto.  

Bruna Rizvanović je rekla kako bi se i u Lučicu trebala postaviti ploča kao i u drugim 

mjestima. Leo Katić je rekao da je upoznat s time i da je treba staviti što prije te da se naruči 

ploča. 

Adela Š.N. je obavijestila da su na „novom putu“ u Borovoj pali borovi i tako stoji već neko 

vrijeme i hoće li se urediti prilaz moru u Borovoj. Leo Katić je rekao da će DVD odraditi 

uklanjanje i da su već upućeni. A što se tiče prilaza moru, isto pitanje je i u uvali Korita gdje 

su dobili kaznenu prijavu koja još traje i nastao je problem. Adela Š. N. je upitala što je s 

biciklima i kada se planiraju staviti u funkciju. Leo Katić je rekao da su pokrenuli tužbu protiv 

Općine i traže kamate, na što se nadovezala Lucijana Barbić i ispričala situacije oko 

održavanja sustava koje su tražili od nje tijekom prošle sezone. Adela Š.N. je rekla da na barci 

koja se nalazi na Pasaduru kraj mosta koja je nekad krasila ulaz u mjesto sada nalaze vijci koji 

vire i malo je propala. Eduard Bačko je predložio da je vlasnik makne. Meri Glumac je rekla 

kako je vlasniku već rečeno prošle godine ali ne želi da je digne. Leo Katić je obvezao Brunu 

Rizvanović da obavijesti vlasnika da dislocira tu barku i ako ne bude htio da će doći kamion i 

odnijeti je. 

Adela Š.N. je obavijestila da su iznajmljivači iz Lučice tražili da se na skretanju za Lučicu, na 

parkingu, napravila velika stepenica i postalo je opasnost za aute koji se tu parkiraju. Leo 

Katić kaže da taj problem traje već 2 godine i da se radi o privatnom vlasništvu te je 



predložen sporazum i tražena je dozvola od vlasnika da se uredi taj dio kao parking prostor a 

za uzvrat da bude oslobođena obveza prema Općini. Sporazum još nije potpisan, vlasnica se 

htjela savjetovati sa djecom i nada se da će se uskoro uspjeti postići dogovor. Adela je 

upitala da li se planiraju postojeća proširenja prema Lučici urediti malo bolje, Leo Katić kaže  

da postoji sedam proširenja koja su betonirana i slaže se da je to nedovoljno ali da je teško 

sada to realizirati zbog pitanja vlasništva. 

Adela Š. N. je upitala Lucijanu u kojoj fazi su kontejneri s obzirom da se vari dno. Leo Katić je 

rekao da je jučer obišao te kontejnere i da ih svuda ima i da su mu nejasne lokacije na kojima 

se nalaze kao npr. na skretanju za Maršalku. Lucijana Barbić je rekla da večeras dolaze limovi 

za popravljat rupe u kontejnerima i da je tri čovjeka molila da to poprave ali bezuspješno i 

kako je na kraju pristao Srđan. Leo Katić je rekao da ukoliko kroz petnaest dana se to ne 

uspije popraviti, trebat će se kupiti novi kontejneri.  

Milka Mihoč je upitala što se planira s muzejom kojeg treba urediti i očistiti, te je predložila 

da turistička zajednica iznajmljivačima pokloni bon da mogu kupiti cvijeće za svoje kuće i 

vrtove. S time se prisutni nisu složili jer smatraju da je puno korisnije da im se organizira 

savjetovalište. Adela Š. N. je predložila da prilikom čišćenja biljaka iznajmljivači odvoje višak 

otpornih biljaka koji su mislili baciti a mogu se zasaditi prilikom akcija čišćenja. Eduard Bačko 

smatra da svatko treba srediti prostor i vrt ispred svoje kuće. A što se tiče muzeja i Palaca, 

Općina će do kraja mjeseca provjeriti može li se raspisati natječaj za javne radove. Adela Š. 

N. je podsjetila da treba urediti i ogradu od mreže na deponiju sa kojeg lete kese po okolnoj 

šumi. 

Sjednica je završena u 11:57. 

 

Zapisničar       Predsjednik Turističkog vijeća 

Bruna Rizvanović       Leo Katić 
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Pjevor 7 20290 Lastovo 
tel/fax 020/801 018  
e-mail: info@tz-lastovo.hr 
web: www.lastovo.hr 
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Na 7. sjednici Turističkog Vijeća Turističke zajednice općine Lastovo, održanoj 18. travnja  

2019. godine, doneseni su sljedeći zaključci po točkama dnevnog reda:  

1. Zapisnici sa 6. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo 

- usvajaju se zapisnici sa 6. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine 

Lastovo. 

2. Javni poziv za manifestacije 

- odlučeno je da se na stranicama TZ-a objavi Javni poziv za iskaz interesa koji će trajati 

do kraja travnja, a nakon togaće se objaviti Javni poziv za manifestacije i trajati će do 

20. svibnja. 

3. Natječaj za informatora 

- usvojen je zaključak da informator u turističkom uredu bude zaposlen na tri mjeseca 

od 20. lipnja do 20. rujna sa neto plaćomod 3.800,00 kn, a rok za natječaj će biti do 

15. svibnja. 

4. Priprema turističke sezone 

- odlučeno je da će se naručiti nova folija za ploču na Pjevoru i konstrukcija će se 

prebaciti na površinu ispred Studenca ukoliko Hrvatska Pošta ne odobri lokaciju na 

njihovom zidu, 

- zaključeno je da se prihvati ponuda za izradu 2000 komada brošura „Lastovo – otok 

kristalnih zvijezda“, 

- usuglašeno je da se prihvati ponuda od 20 blokova biciklističkog zemljovida, 

- prihvaća se ponuda za savjetovanje iznajmljivača od tvrtke Interligo, 
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- u roku od 15 dana Turistička zajednica će obavijestiti Park, Općinu i Hotel o 

ponudama Google Street View partnera, te u slučaju zainteresiranosti za 

financiranjem pristupiti potpisivanju Sporazuma, 

- organizatori će obavijestiti o akcijama čišćenja najmanje 7 dana unaprijed zbog 

organizacije zajedničke suradnje, 

- općina Lastovo će obavijestiti vlasnike koji nepropisno drže plovila na suhom vezu na 

javnoj površini o obavezi njihovog uklanjanja. 

5. Razno na prijedlog vijećnika 

- zatražiti ponudu za ploču u Lučici. 

 

 

Predsjednik Turističkog Vijeća TZO Lastovo  

         Leo Katić v.r. 


